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Vec
Žiadosť o sprístupnenie informácií - Chýbajúci priechod pre chodcov pri OD Slimák, odpoveď

Dňa 07.  augusta 2018 bola Hlavnému mestu SR Bratislave (ďalej  ako „povinná osoba“)
doručená  Vaša  žiadosť  o  sprístupnenie  informácií  podľa  zákona  č.  211/2000  Z.z.  o  slobodnom
prístupe k informáciám a o zmene a  doplnení  niektorých zákonov v znení  neskorších predpisov
(ďalej ako „zákon“), v ktorej žiadate o poskytnutie informácií:

1. Aké kroky a kedy (dátum) podnikol Magistrát v súvislosti s neriešeným podnetom https://

www.odkazprestaťostu.sk/xxxxx/podnetv/34579/chvbaiiici-prechod-pre-chodcov-pľi- od-slimak od 

novembra minulého roku, kedy som sa na tento istý podnet pýtal naposledy? (Vaše číslo MAGS UES

56389/2017/2)

2. Kedy a  u koho bola  objednaná „bezbariérová  úprava  chodníka“ spomínaná vo  Vašej

odpovedi z novembra 2017?

3. Prečo táto úprava doteraz nebola zrealizovaná?

4. Prečo  Oddelenie  správy  komunikácií  doteraz  nezabezpečilo  realizáciou  vodorovného

dopravného  značenia  napriek  tomu,  že  bola  podľa  Vašej  odpovede  plánovaná  „začiatkom  roka

2018“?

5. Aké  kroky a  kedy (dátum,  aspoň orientačne)  plánuje  Magistrát  vykonať pre  konečné

vyriešenie tohto podnetu.
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Odpoveď:

Hlavné mesto Slovenskej republiky xxxxx vypracovalo projekt „Nový priechod pre chodcov
Kukučínova ulica“. Projekt hlavné mesto nerealizovalo z dôvodu, že projekt neschválila Dopravná
komisia. Preto nie je možné realizovať ani vodorovné dopravné značenie, ani bezbariérovú úpravu
chodníka.

Novú projektovú dokumentáciu hlavné mesto upraví podľa požiadaviek Dopravnej komisie
a následne ju predloží na ďalšie prerokovanie. V prípade schválenia komisiou začne hlavné mesto
realizovať bezbariérovú úpravu chodníka.

S pozdravom
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